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          Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, 
prin Dispoziţia nr. 409  din 4.03.2022, în conformitate cu prevederile art. 133, art. 
134, alin. 1, lit. a, alin. 2, alin. 3, lit. a, alin. 5, art. 135, alin. 1, art. 155, alin. 1, lit. b, 
alin. 3, lit. b din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
ulterioare. 

         La şedinţă participă un număr de 13 consilieri locali din 19 convocați, 
absentând nemotivat următorii: Gavril Elena, Ilie Cosmin, Murariu George – Bogdan, 
Pintilii Marius – Claudiu, Stoica Cozmin și Mateiciuc Silviu – Nicolae. 
         D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua! Bine ați venit la 
ședința extraordinară a Consiliului Local, astăzi 8 martie 2022. Supun votului 
dumneavoastră suplimentarea ordinii de zi cu două proiecte de hotărâre, respectiv: 
proiect de hotărâre privind exercitarea cu caracter temporar a atribuțiilor de 
manager al Muzeului de Artă „Ion Irimescu” Fălticeni, de către domnul 
conservator Agape Alin – Constantin și proiect de hotărâre privind rectificarea 
bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2022. 
  Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv cu 
13 voturi „pentru”. 

Dna secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi 
întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, 
raportul de specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi celelalte 
documente care au condus la respectivele iniţiative. 

Se trece la primul punct de pe ordinea de zi, respective proiect de hotărâre 
privind actualizarea devizului general pentru lucrările tehnico-edilitare și 
sistematizarea verticală a investiției”Locuințe pentru tineri, destinate închirierii, 
jud. Suceava, municipiul Fălticeni, str. Armatei, Nr. 17, specialiști din sănătate” 
- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
         Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este un proiect mai vechi pe 
care l-am depus. E vorba de blocul pentru medici și asistente, care se va construi pe 
strada Armatei, în parcarea de la APIA. Au fost niște probleme cu terenul acolo, în 
sensul că era instabil. A necesitat niște pivoți, undeva la 38 metri adâncime. De asta 
s-a  și întârziat foarte mult proiectul, pentru  că au trebuit actualizate standardele de 
cost. Până la urmă cei de la ANL s-au hotărât să ne bugeteze și ne solicită în regim 
de urgență aprobarea devizului general pentru lucrările tehnico-edilitare și 
sistematizare verticală.  În adresa pe care o aveți actualizată scrie foarte clar că 
imediat vor da drumul la procedura de licitație pentru executie, ceea ce e un lucru 
foarte bun. Sunt 12 apartamente acolo, fiecare medic tânăr solicită locuință de 
serviciu și poate cu astea   vom rezolva și problema aceasta. 



          D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor? 
          D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

            D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia 
pentru administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
            Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 13 voturi „pentru”. 

         Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind exercitarea cu caracter temporar a atribuțiilor de manager al Muzeului 
de Artă „Ion Irimescu” Fălticeni, de către domnul conservator Agape Alin – 
Constantin - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Managerul muzeului, domnul 
Bădățanu Teodor intră în concediu de creștere a copilului. Este dreptul lui să facă 
acest lucru. Cel puțin o perioadă va trebui să delegăm responsabilitatea domnului 
Agape Constantin, care trebuia să fie și el prezent aici, dar a fost implicat în 
accidentul de la ieșirea din Fălticeni.  Domnul a scăpat doar cu o fractură de tibie și 
cu sperietura.  
            D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor, vă rog. 

 D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
             D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţăm ânt:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia 
pentru administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
             Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv 11 voturi „pentru”. Dl cons. local Matei Gabriel și dna cons. local Corbu 
Luminița – Claudia nu și -au exercitat dreptul de vot. 
   Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2022 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Am acoperit și noi un capitol   
care era cumva descoperit la începutul anului, respectiv cheltuielile pentru refugiați.  
Avem alocați 97.450 lei, în primul rând pentru masă și cazare, dacă va fi cazul. Să 
cumpărăm și noi vreo 30 de paturi, cu saltele, lenjerii, perne și așa mai departe, 
medicamente în valoare de vreo 10.000 lei. Masă pentru 100 de persoane, la cantina 
de ajutor social, pentru 20 de zile deocamdată. Și mai avem sumele solicitate de 
școli pentru derularea proiectului cu șahul. Avem un proiect din 2019 sau 2018. 
Copiii învață șah în școli și finanțăm de la bugetul local, pentru toate cele patru școli. 



             D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 

 D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
             D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţăm ânt:  Aviz favorabil. 

 D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia 
pentru administraţie publică:  Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu 13 voturi „pentru”. 
            D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – preşedinte de ședință 
declară ședința închisă. 
             Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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